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Ing. Bulla: 
Interpelácia sa týka futbalu, viac – menej všeobecne, pretože potom všetkom, čo sa udialo na 
zastupiteľstvách tohto roku a hlavne po tej komisii športu, ktorá bola dosť bohato obsadená, tá 
diskusia tam bola dosť široká, by som sa chcel spýtať, čo bolo vyriešené, čo sa týka 
problematiky futbalu, kam futbal v Trebišove smeruje. Poviem, prečo sa pýtam. Už na tej 
komisii som povedal, že ak sa nič výrazne k lepšiemu vo futbale v Trebišove nezmení, čo sa 
týka organizácie, nemyslím počtu gólov, prihrávok, divákov, ale čo sa týka organizácie 
futbalu v Trebišove, budem mať problém v najbližšom období hlasovať za poskytnutie 
priamej dotácie pre futbal. Ja som to tam povedal a opakujem to aj teraz, pretože zanedlho sa 
budeme tejto téme venovať. Podľa výsledkov a podľa toho, čo sa okolo futbalu hovorí a píše, 
zatiaľ to nevyzerá, žeby to bolo k lepšiemu.  
 
PhDr. Čižmár: 
Situácia vo futbale sa riešila tak, ako sa pýtate priamo na valnom zhromaždení, kde mal 
možnosť sa zúčastniť každý aj z verejnosti, aj z členov správnej rady, aj z členov OZ Slavoj. 
Veľmi si vážim, že účasť prijali 2 prítomní poslanci, to znamená pán poslanec Tomko a pán 
poslanec Soták. Trošku ma zarazilo, že pritom všetkom, čo sa udialo, po tých diskusiách, po 
tých otázkach kedy sa bude konať valné zhromaždenie, kedy sa budú prejednavať problémy, 
kedy  sa začne o nich diskutovať si cestu na valné zhromaždenie našli „až 2 poslanci“. 
Zároveň je potrebné povedať, že aj samotní poslanci sa vyjadrili v zmysle, že sa nebudú 
podieľať na riadení futbalu, sú členmi kontrolnej komisie, ak sa nemýlim, správne hovorím. 
Výsledok myslím si, že dobre zhrnul aj pán poslanec Soták, ktorý vystúpil v závere, pretože 
potom všetkom, čo sa povedalo na valnom zhromaždení a bola to pomerne dlhá diskusia, bol 
výsledok taký, že pokiaľ sa ponúkla možnosť zúčastňovať sa na riadení futbalového klubu, 
tak záujem nebol žiaden. To znamená, ani jedna, ani druhá strana alebo, aby som bol 
presnejší, hlavne zo strany hráčov, bývalých hráčov, súčasných hráčov a sympatizantov, ktorí 
mali záujem meniť veci vo futbale, aspoň tak to prezentovali, nebol prejavený záujem riadiť 
futbal a podieľať sa na jeho činnosti alebo na riadení v ďalšej činnosti v nasledujúcej sezóne, 
to znamená v aktuálne prebiehajúcej sezóne. Čo sa týka futbalu a hodnotenia, každý, kto sa 
trošku rozumie do tejto problematiky a pozná aj to pozadie, je tu aj pán poslanec MVDr. 
Hrdlík, ktorý bol priamo členom Správnej rady, podieľal sa na riadení klubu. Vie, že tie 
problémy začali už  počas niekoľkých rokov dozadu, za tým si stojím a problém bol hlavne 
v tom, že klesal záujem zo strany mládeže o tento šport, resp. na jeseň 2014, keď družstvo 
hralo už 2. ligu, ktorú povedzme si otvorene mohlo a nemuselo hrať. Pretože to, že hrali 2. 
ligu to nebol postup, to bola obyčajná reorganizácia súťaže a kto nevie, tak Trebišov myslím, 
že postupoval do tejto súťaže z nejakého „8. miesta“, čo nie je postup, je to obyčajná 
reorganizácia, tak vie, že už aj výsledky v jesennej časti nezodpovedali zrejme kvalite 
mužstva, resp. možnostiam tohto klubu. Celý proces odštartoval tým, že hráči prišli začiatkom 
roka 2015, že nemajú vyplatené peniaze, ktoré im boli sľúbené v roku 2014. To toto 
odštartovalo a výsledok bol taký, že odmietli hrať. Bol štrajk, na ktorý reagovalo vedenie 
klubu tým, že zvolalo pracovné stretnutie. Predtým to pracovné stretnutie prebiehalo na 
úrovni mestského úradu. Posudzovať kvalitu alebo možnosť je ťažké, ja si pamätám, keď sa 
tu riešil hokej ešte pred nedávnom, kde sa konštatovali nejaké závery, ale v prípade futbalu 



o tom, či podporíme dotáciu alebo nepodporíme, je to individuálne zváženie každého 
poslanca. Osobne si myslím, že futbal tu má miesto, problém je ten, že bohužiaľ aj v tejto 
situácii, to znamená, keď sa riešili problémy priestor bol, valné zhromaždenie bolo otvorené, 
nápadov bolo možno veľmi veľa ale realita padla. To znamená, ako keby nebol záujem zo 
strany tých, ktorí mali záujem zmeniť pomery vo futbale. Prečo, zrejme sa treba opýtať potom 
ich. Skôr mi to pripadá ako keby sme sústavne riešili teóriu ale vyhýbali sa praxi. To 
znamená, ak tu bola možnosť prísť do futbalu, priniesť svoje myšlienky, zaviesť nové 
metódy, ukázať ako sa dá ten futbal robiť lepšie, tak záujem odrazu opadol. Tiež si to neviem 
vysvetliť, prečo to je tak. Na záver poviem len to, že ja sám a to môže potvrdiť aj jeden aj 
druhý pán poslanec, som tu na záver vyzval všetkých, aby dali hlavy do kopy a začali riadiť 
tento futbal, keď si myslia, že je riadený zle, tak potom nech ukážu, čo je možné robiť lepšie. 
Výsledok bol taký, že z návrhov, ktoré tu padli ostali len 3 mená. To znamená traja ľudia, 
ktorí sa neviem, či obetovali alebo podujali na to riadiť tento klub. Ak ste boli na tréningoch, 
ja som sa ho zúčastnil nejedného, bol som aj na zápase futbalového klubu. Problém je v tom, 
že mládežnícka základňa nie je dostatočne silná, mužská zložka je oslabená, to znamená, že sa 
dopĺňajú hráči z mládežníckej základne, tým, že mládežnícka základňa nedosahuje parametre 
výkonov 1. ligy, tak na tejto úrovni nedosahuje ani primerané výsledky. Aký bude ďalší osud, 
to je jednak záležitosť občianskeho združenia, ale tým sa mesto samozrejme nevyhýba 
zodpovednosti. Pravidelne komunikujeme, riešime túto problematiku. Odrážať sa od 
výsledkov tak, ako ste povedali asi nie je celkom relevantné, pretože áno, je to 3. liga ale 
výsledkovo by malo vyzerať trošku ináč. Ako, či nastane nejaká zmena, sme sa rozprávali aj 
s členom kontrolného orgánu s pánom Tomkom, závisí možno od najbližších výsledkov 
a možno skutočne ten osud bude taký, aký bol v niektorých aj väčších mestách. To znamená, 
že sa bude musieť začať odznova a možno na nových základoch, ale vravím, klub ako taký, to 
je komplexná vec. To znamená, sám to dobre poznáte  z hokeja, pokiaľ je dobra mládežnícka 
základňa, môže dobre fungovať celý klub, celý šport. Pokiaľ nie je dobrá mládežnícka 
základňa, nebude to fungovať alebo bude to fungovať len s nejakými problémami. Pokiaľ 
poznáte pomery vo futbale, predpokladám, že áno, keď chodíte na zápasy vidíte, že posledné 
roky, lebo to nie je záležitosť jedného, dvoch rokov ale viacerých rokov, mužská zložka 
fungovala stále len s dopĺňaním hráčov aj z vonku, čiže nebola to čiste len mládežnícka 
základňa Slavoja Trebišov.  
 
Ing. Bulla: 
Ďakujem. Nechcem tu rozvíjať debatu o futbale, ja si  myslím, že čoskoro sa budeme na túto 
tému asi  baviť, najneskôr pri schvaľovaní tej dotácie na budúci rok. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 
 


